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--I:tncheiat azi 3O.1O.2o18-cu prilejul gedinlei ordinare a consiliului Local at

comunei Covising

La lucririle gedintei participd 9 consitieri locali din in funclie, absent6nd d-l
consilier Popan Vasilercare este in concediu de odihn5, fiind plecat din Iocalitate Sid-l consilier Stoica Valentin-Cristian, care a anunlat cd din motive obiective nu
poate ajunge la lucrdrile gedin3ei.

. Mai participd la IucrSrile gedinlei d-l consitier juridic Dr6goiu Ovidiu gi 1
cetitean al comunei-d-l Farcag Mitru-Covising nr.Sie.

Se constatd ci gedinta este statutard.
Se solicitd propuneri pentru alegerea pregedintelui de gedinld.
D-l Ardelean il propune pe d-l Lazdr Vasile.

' intruc6t nu mai sunt altl propuneri, se supune la vot propunerea fdcut6 gi cu gL- vot-uri pentru d-l Laz5r Vasile ist6 ales ih func[ia de pregedinte de gedin!5, lagedintele Consiliului Local pe lunile octombrie,noiembrie gi decemb-rie Z6fe, fiind
adoptatd Hoti16rea nr.69 /3O. 10.2019.

D-l pregedinte de gedint5 prezint5 ordinea de zi conform
nr.L14125.1O.2018.

Dispoziliei

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprob5 cu 9 voturi pentru, fiind
adoptatS hotdr6rea nr.7o /3O. 1O.2O1g, astfel :
l.Alegerea pregedintelui de gedinli.
2.Aprobarea ordinii de zi.
3,Aprobarea continutului procesului verbal al gedinlei anterioare din data de26.09.2018.
4.Proiect de hotdrare privind modificarea Hoti16rii nr.4f 27.O1.20l4-Iniliator-
Primar-Marius-silviu One[.
5.Proiect de hotd16re privind revocarea Hotir6rii nr.57l3t 07.20lg-Iniliator-
Primar-Marius-silviu One!.
S.Diverse.

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de zt{' Aprobarea con}inutului procesului\- verbat al gedinlei anterioare din data de 26.O9.2bt8'. D-na secretar supune spre
aprobare procesul verbal al gedinlei anterioare din data de 26.og.201g, intreb6nd
dacd existi ptobleme cu privire ta conlinutut acestuia'sau se solicitd menlionarea
exaetd a opiniilor exprimate in gedinla anterioarH,

Intruc6t nu sunt disculii sau comptetdri, se supune la vot procesul verbat algedintei din data de 26.o9.2018, care se aprob5 cu g voturi pentru, fiind adoptatihotir6rea nr.7ll3O.l0,20l8-privind aprobarea conlinutului procesului verbal algedintei anterioare din data de 2G.O9.2019.
Se trece la punctu! nr.4 al ordinii de zi:" Proiect de hotfirire privind modificareaHotEr6rii nr.4 | 27 .OL.2OL4-.

Se prezinti proiectul de hot5r6re. D-na secretar anat5 c5: la proiectu! de
hotdr6re sunt anexate Hot6rirea 27 /29.O9.2OO3 a Consiliului. Local -c6nd a fost
aprobat PUG la comuna Cov5sin].

PUG aprobat a avut termen de valabilitate 1O ani, prin Hotdr6rea :

nt.4l27,oL.2oL! a fost prelungit termenul de valabilitate, dar fird a depigi 5 ani dela data depdgirii termenului de valabilitate, aceast5 datd iiina 2g.og.zoie; in' conformitate cu prevederile art.46 alinl gi alin.13 din Legea nr.35o /2}Ot-privindamenajarea teritoriului gi urbanismul, cu modific5rite gi lomplet5rile ulterioare:
<< Termenul de valabilitate a Planului Urbanistic Generll gi af Regulamentutui Local

T



de Urbanism al comunei Covdsin! se prelungegte p6ni la intrarea in vigoare a 6
noului Plan Urbanistic General, cu condilia inilierii demersurilor de
elaborare/actualizare a Planutui Urbanistic General inainte de expirarea termenutui
de valabilitate >>, in cazul nostru a fost indeptinitd aceastfi condilie, prin Hotdr6rea
nr.l7 I 23.O2.2O1O a Consiliului Locat Covdsin!.

Se supune la vot proiectul de hot6rire, care se aprobi cu 9 voturi pentru, fiindadoptati Hotd16re a nr.7 2 l3O. tO.20 18.
Se^trece la punctul nr.5 al ordinii de zi{' Proiect de hotdrfire privind revocareaHotir6rii nr.57 / 3L.O7 .ZOtg".

Se prezintd proiectul de hotdr6re. Se aratd cE urmare a sesiz5rii de nelegalitate
nr.6844/ 28.09.2018 a Institutiei Prefectului-Judeful Arad a fost ini[iat proi-ectul de
hotdrdre de revocare a Hotdr6rii nr,Sl l3L.O7.2Ola"

Se trece la punctul nr.G al ordinii de zi=,, Diverse,'.
D-l Ardelean intreab5 care va fi orarut ridicdrii gunoiului menajer, adicd ziua de

miercuri a fost modificatd 9i se va ridica gunoiul m-najer vinerea?
D-l consilier juridic Drigoiu aratd cE aga a fost publicat gi de acum ridicarea

gunoiului menajer se va face in fiecare vineri, iar sacul galbLn tot vinerea tot a
doua sdpt5m6n5.

Se prezinti cererea nr.51/8.10.2018 a Asocialiei de Dezvottare Rurala
Avangarde prin care solicti acordarea unui termen de eliberare a spafiului p6ni lainceputul lunii decembrie 2O18, ca urmare a rezitierii contractutui cie iomodatpentru spatiul denumit "Centru de tineret,,.

D-nii fovici gi Sdmirtean aratd cd apreciazi cE 1O zile este un termen suficientpentru a preda spatiul.
D-na Jiva Monica arati ci dac5 d-l Pagcatiu a apreciat cd ar avea nevoie de

termenul de eliberare solicitat ar trebui s5-l acorddm, ar fi vorba de 3O de zile.
- Se supune la vot propunerea de acordare a termenului de 3O de zile, adici

p6n5 la inceputul lunii decembrie-5 voturi pentru(Ardelea nrLazdr,JlvarCtri],
Gagpar,Lungu) gi 3 impotriv5(Iovici,SdmHrtean,Balta).

Se supune la vot propunerea de acordare a termenului de 1O zile-3 voturipentru (IovicirSimirteanrBalta) gi 5 voturi impotrivS(ArdeleanrLazirrJiva,
Chig,Gagpar,Lungu); ca atare p. rin pregedintele de gedinld i se va trimite r5spuns
Asociatiei de Dezvoltare RuralS Avangarde.

D-l lovici intreabi dacd continud misuritorile pentru cadastru.
D-l consilier juridic Drdgoiu rSspunde cE se misoard in continuare.
D-l Iovici intreabd care este situalia cu nucii de pe domeniul public de la Bardi.
D-l consiliet juridic Drdgoiu aratS cd nu'este de competenla noastri, ci a DADR,

ei dau aprobirile necesare.
\* _ _I se di cuv6ntul d-lui Farcag Mitru-cet5lean al comunei, care aratd cd felicit6- 9cola pentru initiativa de participare la Horia, la Cupa satetor, a citit in ziar despre

aceasti participare.
D-l Ardelean aratd cE initiativa este in primut r6nd al copiitor.
D-l Farcag arati ci asemenea activitili ar trebui continuate, suntem la sf6rgitul

anului centenar.
Tot d-l Farcag intreab5 de expozilia d-lui Nichita, dac5 mai exist6, la un

moment dat a fost expusd in aceastd satd la Primdrie 6i putea fi vizuii.
D-na secretar arati ci expozilia a fost mutati la-Ciminut Cutturat, unde poatefi vizutd.
Tot d-! Farcag Mitru aratd ci a studiat pliantete de la Aociafia GAL podgoria

Minig-Miderat gi ar fi bine si ne interes5m si accesim gi nbi ronauri.
D-l consilier juridic Drdgoiu arat6 cd Primiria are deja un proiect in derulare.
D-l consilier rovici aratd cE d6nsul doregte sd reaminteasci despre 2probleme care trebuie rezolvate!

-prima-desfiintarea rondourilor de fl la magazinul lui Codrula
-a doua-rezolvarea problemei cu pe domeniul public,

Fiind epuizate punctele ordinii infa.
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